
Referat fra Afdelingsmøde for Kildemarken III torsdag den 
17. november 2016. 

 
Formanden bød velkommen, og foreslog Marcus fra DAB til dirigent. Dette blev vedtaget uden 
modkandidater, og Marcus konstaterede at afdelingsmødet var indkaldt rettidigt, hvorefter der 
var valg af referent. 
 
Finn Olsen blev valgt til referent. 
 
Valg af stemmetællere blev udsat til det tidspunkt, hvor der blev brug for dem. 
 
Formanden aflagde en fyldestgørende beretning, og nævnte bl.a.  

 Der er opsat en gynge til de helt små, og den ser ud til at være en stor succes. 
 Hyggeklubben kører godt, og de arrangerer en tur til tivoli den 3. december 2016, hvor 

BUSTUREN er gratis. 
 Der har været en del indbrudsforsøg i afdelingen.  
 Asketræerne mod syd er blevet syge, og vil blive udskiftet til foråret. 

Der var ingen kommentarer til beretningen, der blev godkendt. 
 
Afdelingens regnskab blev gennemgået af formanden, og der var ingen spørgsmål dertil. 
 
Bestyrelsen foreslår nye trapper, da de nuværende er ved at være for dyre at vedligeholde. De nye 
trapper vil blive opført i vedligeholdelsesfrie materialer, lig de trapper der er i Kildemarken. 
Trapperne vil blive finansieret af Ringsted Boligselskab. Formanden oplyste, at det ville medføre en 
husleje reduktion på 1,07 %. Forslaget blev vedtaget enstemmigt. 
 
Forslag til ændring af kollektiv råderet angående vaskemaskiner og tørretumblere blev vedtaget 
enstemmigt. 
 
Der var indkommet et forslag fra beboeren i nr. 232, angående udestuer. Men forslaget blev 
trukket tilbage. 
 
Budgettet for regnskabsåret 2017/18 blev fremlagt, gennemgået, og godkendt af afdelingsmødet. 
 
På valg er Finn Olsen og Elmira Dali. Finn Olsen blev genvalg og Elmira Dali ønskede ikke at 
fortsætte som bestyrelsesmedlem og Helle Riis blev valgt i stedet.  
 
Som ny suppleant blev Elmira Dali valgt 
 


